
Tynaarlo op koers

Na een jaar samenwerking in het nieuwe college kijken we of we nog op koers liggen. De 
ChristenUnie wil als goed rentmeester en betrouwbaar partner bijdragen aan een eerlijk bestuur van 
Tynaarlo. In ons verkiezingsprogramma beloofden wij ons in te zetten voor een gemeente die sociaal 
en gastvrij is, ruimte biedt voor wonen en werken, zorg heeft voor natuur en milieu en de financiën 
op orde heeft. Wat het laatste betreft, Tynaarlo staat er financieel nog goed voor, maar met het 
huidige regeringsbeleid niet lang meer. We steunen de wethouder in zijn streven deze dreiging te 
weerstaan: zonder extra knaken geen nieuwe taken.

Tynaarlo is gastvrij, maar heeft maar weinig ruimte voor nieuwe woningen. Gemeentegrond 
bestemmen we daarom zoveel mogelijk voor sociale woningbouw, zodat eigen inwoners en 
nieuwkomers beide aan hun trekken komen.  De centrumplannen van Zuidlaren en Eelde krijgen 
langzaam maar zeker vorm, een rondweg in Zuidlaren en de ontwikkeling van de Buitenplaats vragen 
nog wel aandacht. Terecht versnelt de gemeente het duurzaam maken van de eigen gebouwen, ook 
de dorpshuizen horen daarbij volgens ons. We liggen op koers en gaan door op de ingeslagen weg, 
volgens de ChristenUnie is die goed voor inwoners en bezoekers.

Zoals gezegd Zijn we het eens met het college dat het voorgestelde rijksbeleid voor de 
gemeentefinanciën niet deugt. Dat willen we ook graag uitspreken naar ‘Den Haag’. Dat neemt niet 
weg dat we natuurlijk blijven zoeken naar vrije middelen om ons beleid uit te voeren. Tynaarlo ligt in 
het gebied waar schade door aardgaswinning ontstaat. Voor de provincie Groningen is hiervoor een 
groot bedrag beschikbaar, verdeeld over 5 kerngebieden, waaronder duurzaamheid. 

Vraag: In hoeverre kan Tynaarlo delen in deze fondsen? Is het college bezig om hieruit subsidies te 
krijgen, bijvoorbeeld voor programma’s over voorzieningenniveau?

Sprekend over duurzaamheid, we merken dat het terugleveren aan het net storingen oplevert. 

Vraag: Kan de gemeente hierin iets betekenen, bijvoorbeeld door het bevorderen van eigen opslag 
van energie?

We kunnen ook oude plannen nog eens beoordelen volgens nieuwe inzichten en zo besparen. Denk 
aan de geplande rotonde voor de aansluiting Esweg-Legroweg in Eelde. Dit is duur en vraagt veel 
ruimte, terwijl het de busverbinding hindert. We vragen ons af of het volgens nieuwe 
verkeerskundige inzichten nog steeds nodig om hier een rotonde van te maken. We zullen technische 
vragen stellen. 

Over het geheel steunt de ChristenUnie de voorgestelde plannen. Het college zal hier de handen vol 
aan hebben. We zullen daarom terughoudend zijn met allerlei kleine zaken die de aandacht afleiden 
van het verder ontwikkelen van onze gemeente om klaar te zijn voor de volgende 25 jaar. Daarbij 
wensen we iedereen Gods onmisbare zegen.


